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ΜΥΛΩΝΑΚΗΣ ΑΝΤΩΝΙΟΣ 

ΒΟΥΛΕΥΤΗΣ Α΄ΑΝΑΤΟΛΙΚΗΣ ΑΤΤΙΚΗΣ 

Αθήνα,  18/05/2021 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

Προς: 1) Υπουργό  Προστασίας του Πολίτη 

           2) Υπουργό Παιδείας και Θρησκευμάτων 

            

 

ΘΕΜΑ:  «Στελέχη της Ειδικής Φρουράς  Ομάδας  Προστασίας 

Πανεπιστημιακών Ιδρυμάτων» 
 

 

Αξιότιμοι Υπουργοί, 

 

Προ ολίγων ημερών, ολοκληρώθηκε  το πρόγραμμα εκπαίδευσης και 

φοίτησης στο Κέντρο Εκπαίδευσης Ειδικών Φρουρών Κομοτηνής της 

Σχολής Αστυφυλάκων της Αστυνομικής Ακαδημίας, το οποίο διήρκησε 

από τον Ιανουάριο 2022 έως και τον Μάιο 2022.  

 

Δυστυχώς, τα πρόσφατα γεγονότα βίας σε πανεπιστημιακούς χώρους 

υποδηλώνουν την ύψιστη ανάγκη προστασίας της Ακαδημίας από  την 

Πολιτεία. Ωστόσο, ως φέρεται όλοι οι μετέχοντες, με το πέρας της 

εκπαίδευσης έλαβαν στολές διαφορετικού χρώματος (μπλε) από το 

καθορισμένο πράσινο, το οποίο είχε καθοριστεί για την Ομάδα 

Προστασίας Πανεπιστημιακών Ιδρυμάτων. 

 

Επίσης, φέρεται οι αποφοιτήσαντες  να ενημερώθηκαν  την τελευταία 

ημέρα παραμονής τους στη Σχολή, θα τοποθετηθούν σε αστυνομικά 

τμήματα και όχι σε πανεπιστημιακά ιδρύματα, ως ορίζει ο νόμος που η 

Κυβέρνηση υπερψήφισε.  

 

Παρά το γεγονός ότι πολλά αστυνομικά τμήματα αντιμετωπίζουν 

προβλήματα υποστελέχωσης, η μη τοποθέτηση των ανωτέρω σε 
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πανεπιστημιακά ιδρύματα αποδεικνύει περίτρανα την έλλειψη 

συνεργασίας μεταξύ των αρμόδιων Υπουργείων και αντικατοπτρίζει την 

αδυναμία της Κυβέρνησης να εφαρμόζει τους νόμους που η ίδια 

υπερψηφίζει και θεσπίζει.  

 

Βάσει των ανωτέρω: 

 

Ερωτώνται οι Υπουργοί: 

1) Για ποιο λόγο όσοι ολοκλήρωσαν το πρόγραμμα εκπαίδευσης στην 

ανωτέρω Σχολή δεν πρόκειται να τοποθετηθούν σε πανεπιστημιακά 

ιδρύματα, ως ο νόμος ορίζει; 

2) Επαληθεύεται το γεγονός, ότι κατά τη διάρκεια της εκπαίδευσης 

ακόμα και οι εκπαιδευόμενοι δεν γνώριζαν αν εν τέλει 

τοποθετηθούν σε πανεπιστημιακά ιδρύματα,  για το οποίο μάλιστα 

κατέθεσαν και τα απαραίτητα δικαιολογητικά για την συμμετοχή 

τους στο πρόγραμμα εκπαίδευσης; 

3) Πότε αναμένεται να τοποθετηθούν κλιμάκια της Ειδικής Φρουράς 

στα Πανεπιστήμια και σε τι άμεσες ενέργειες θα προβείτε προς 

τούτο; 

 

                                 Ο ερωτών Βουλευτής 

                                            Αντώνιος Μυλωνάκης 




